
  

  

Randi Fechtenburg 
                    Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 |  randi@daskfyn.dk 

Dato og mødetidspunkt: 
23.04.19  

kl. 17.30-20.00 

Mødested:  
Hos Jan 

Kølstrup Bygade 64, 5300 Kerteminde 

Deltagere:  
Afbud:  

Dagsorden 

O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning 
Referat:  

1 Trailer: Indholdsbeskrivelse? udlån- hvordan gør 

vi? hvor skal traileren stå?  

Hvem har ansvar for hvad?  

Økonomi? M.m. O,D,B 

Det er en almindelig trailer – lille kørekort 

Gitte den 30. april 2019 

Åse Uge 20 og uge 21 fra 13. maj – 24. maj 

Uge 22 27. maj Jan 

Uge 24 15. juni mødet ved Tue – traileren med. 

Preben uge 26 2019 (AG uge 26 2020) 

Aktiviteterne lægges i mappen senest den 1. juni – AG laminere. 

Husk noterne fra rep mødet/spil møderne lægges på konf. 

 

Jan: 

Arbejder videre på en forsikring af traileren samlet værdi 50.000 kr.  

Aktivitetshjulet og dugene fra DSI Nyborg. 
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Randi: 

2 x Beachvolley net med pløkker  

 

Gitte: 

Samarbejdsøvelser Grejbanken?  – ski, pressinger, kæmpesække til sækkkeløb, Stark? XL? 

4 x skumbolde store til skumtennis (hoppebold) 

10 almindelige freesbee 2 almindelige kurve mere. 

Regelsæt sættes på lågen – tælles op ved modtagelsen – det der forsvinder skal erstattes. 

 

2 Kredsformandsmødet d.26. april 2019- O, D 

Rep. møde Dansk Skoleidræt – se bilag – O, D 

 

Vi stemmer for den nye struktur. 

Vi giver Randi mandat til at stemme ved rep. mødet. 

 

3 Økonomi – O 

 

½ årsregnskab 

 

 

 

 

4 Hvem er tilmeldt weekendkursus? O Jacob (tilmeldt via Nyborg), Rene, Randi, Åse, Jan, Trine, Tue, AG…….Gitte prøver at melde sig 

til…. 

Kathrine overvejer endnu…..ikke for at presse….så kan vi ende med at komme allesammen 

5 Årshjul – O Blev gennemgået. 

6 Siden sidst – O Åse: Høvdingebold efter de nye regler – det fungerede. 

Gitte og Trine: Lægge elevantallet ind for høvdingeboldstævnet. 

AG kredsfinale stævne i Volleyball. Møde med Cecilie (dans på hjul) 

7 Evt.  

Punkter til næste møde. 

Planlægningsmøde Tue 15/6 

Hvad gør vi efter skolekom? 

Evaluering af forårsfestivalerne. 

Oprettelse og klargøring af aktiviteter til kommende skoleår 2019/20. 

Vi valgte at tage det på dagens møde alligevel. Evaluering af Rep mødet i marts – hvordan får vi 

flere med til Rep mødet næste marts? Tag en god ven med? UCL? Forplejningen er for tynd og 
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ikke særlig god – servicen ikke i top – men ok til prisen. Det gik fint med aktiviteterne og folk var 

glade. 

Flere der følger vores FB-gruppe osv osv. Rettet lidt mere imod idrætslærerne – tage snakken om, 

hvad der skal op. 

½ års regnskab Peter 

Husk at få statistik på konf. 

Ærø Marstal skole – O-løb kan vi evt. have råd til det? Erik fra Fåborg O-løbsklub  

Trailer med ud til Tue…..aktivitetsbeskrivelser på konf.  
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